
Zápisnica č. 2/2023 
 

                         z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa: 3.4.2023     

v zasadačke obecného úradu o17:30 hod. 

 
Prítomná: Mgr. Martina Pachová, starosta obce  

Prítomní poslanci: Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, Štefan Ružička, 

Sarah Kallaiová 

Ospravedlnení poslanci:  0 

Neospravedlnení poslanci: 0  
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa zápisnice 

4. Kontrola predchádzajúceho uznesenia  

5. Prejednanie žiadosti pani Šakovej ohľadom preloženia brány z cestnej komunikácie 

6. Zriaďovacia listina výdajne odberných oprávnení 

7. Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov starostu obce a riaditeľky MŠ 

8. Úroveň vytriedenia odpadu 

9. Úprava rozpočtu za rok 2023 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 
 

 

K bodu 1./ Otvorenie zasadnutia  
Starostka obce Mgr. Martina Pachová privítala prítomných na druhom riadnom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva v roku 2023. 

 

K bodu 2./ Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starostka obce dala hlasovať o programe 2. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
 

 

K bodu 3./ Určenie zapisovateľa zápisnice 

Starostka obce určila zapisovateľa zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľ: Mgr. Martina Pachová 

 
    

 

 

Hlasovanie: 



Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

K bodu 4./ Kontrola predchádzajúceho uznesenia 
Starostka obce informovala prítomných, že z predchádzajúcich uznesení boli všetky jej povinnosti 

vykonané. 

 
 

K bodu 5./ Prejednanie žiadosti pani Šakovej ohľadom preloženia brány z cestnej komunikácie 
 

Starostka obce informovala členov OZ o vypršanej lehote pani Šakovej na presunutie brány 

a preloženia NN prípojky z obecnej komunikácie, ktorej posledný termín bol do 15.3.2023. Ďalej 

informovala o prijatí Žiadosti od pani Šakovej, ktorá bola zaevidovaná v obecnej podateľni dňa 

21.3.2023. Následne starostka prečítala Žiadosť prítomným členom OZ a informovala ich aj 

o telefonickom rozhovore s pánom Tobiášom, ktorý sa ospravedlnil aj za neprítomnosť pani 

Šakovej na dnešnom zasadnutí z dôvodu choroby a opätovne žiada o znovuprejednanie presunutia 

brány na základe zistenia nových skutočností, ktoré by pri ďalšom stretnutí tlmočil ich právny 

zástupca.  

Členovia OZ zamietli opätovné stretnutie, nakoľko  v tejto veci už bolo rozhodnuté uznesením 

bývalého zastupiteľstva, ďalej táto vec bola prejednávaná  terajším OZ 14.12.2022, 9.2.2023 

a dnešným zasadnutím, kde sa opätovne mala ich Žiadosť prejednávať. Členovia OZ sa zhodli, že 

pani Šaková mala už viac možností a výziev. Členovia OZ sú toho názoru, že ak aj má pani Šaková 

zistené nové skutočnosti, vždy to mohla podať buď ona alebo jej právny zástupca písomnou 

formou, no do dnešného túto možnosť nevyužili. Členovia OZ boli znovuprejednania danej veci. 

Členovia OZ poverili starostku obce, aby danú vec postúpila príslušnému orgánu.  

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za:   

Proti: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 6./ Zriaďovacia listina výdajne odberných oprávnení 
 

Starostka obce predložila členom OZ vypracované dokumenty na základe potreby plnenia úloh 

v oblasti civilnej ochrany a krízového riadenia. Starostka obce informovala o Zriadení výdajne 



odberných  oprávnení a rozdala prítomným Vymenúvacie dekréty. Členova OZ jednohlasne 

schválili a odsúhlasili vypracované dokumenty a poverili starostku obce, aby postúpila vypracovanú 

dokumentáciu na posúdenie Technikovi civilnej ochrany a následne odoslala na Okresný úrad 

Košice –okolie. 

 
Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 7./ Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov starostu obce a riaditeľky MŠ 
 

Starostka obce informovala členov OZ, že do podateľne obecného úradu bolo podané jej 

Oznámenie funkcií, činností a majetkových pomerov a Oznámenie riaditeľky MŠ. 

 

 

 

K bodu 8./ Úroveň vytriedenia odpadu 
 

V bode 9 starostka obce informovala prítomných členov OZ o vypočítanej úrovni vytriedenia odpadu za rok 

2022, ktorá sa bola  42,51% . 

 
 

K bodu 9./ Úprava rozpočtu na rok 2023 

 

V bode 9 predložila starostka obce prítomným členom OZ 

Členovia OZ jednohlasne odsúhlasili a schválili predložený návrh úpravy rozpočtu. 

 
   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 
 

 



 K bodu 10./ Rôzne 

 

V tomto bode starostka obce informovala o odovzdaní stavby projektu s názvom ,,Zvýšenie energetickej 

účinnosti verejnej budovy v obci Nový Salaš – SO 02 budova Materskej školy“. Zároveň informovala 

o potrebe  predloženia dokladov pre SZRB ohľadom uvedeného projektu. Členovia s uvedeným jednohlasne 

súhlasili. 

 

   Hlasovanie: 

 

Prítomní: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Neprítomní: 0  

Za: 
5 

Marianna Hiblár-Perunová,  Mgr. Barbara Hereľová, Martin Herteľ, 

Štefan Ružička, Sarah Kallaiová 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 11./ Diskusia 

 

V tomto bode navrhol člen OZ pán Štefan Ružička   rozšírenie pokrytia kamerového systému v obci. Načo 

členovia OZ poverili starostku, aby v tejto veci zistila podmienky z technického, ale i právneho hľadiska 

osadenia kamier v obci a následne sa k tejto veci vyjadria. 

Ďalej sa diskutovalo o rôznych oblastiach a potrebách v obci na najbližšie obdobie. 

 

 

 

K bodu 12./ Záver 

 

Na záver starostka poďakovala všetkým za účasť na 2. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

V Novom Salaši, dňa 3.4.2023 

 

 

 

     
........................................... 

Mgr. Martina Pachová                        

zapisovateľka               


